

**New and Renewable Energy Authority (NREA)  
Call for Tender for Selecting Feasibility study  
consultant**

NREA announces the tender no. (1) for the fiscal year 2017/2018 to select the Technical, Financial and Economic Feasibility Study's Consultant for the 50 MW PV Power Plant at Zafarana at Suez Governorate.

- The deadline for submission of offers on Sunday 3/9/2017, Late offers would be rejected.
- Tender Bid Bond is 4000 US Dollar.
- The Request for Proposals documents (RfP) fess is 200 US Dollar paid in cash or transferred to NREA's bank account.
- The RfP documents will be delivered electronically either from Manager of Purchasing Dept.  
Dr. Ibrahim Abou El Naga St., Abbas El-Akkad Extension, Nasr City, Cairo, Egypt  
Tel: +202 22725891, 2, 3, 4  
Fax: +202 2271 7173

Or by providing a copy of the receipt of payment to the following emails:

[t.vicechair@nrea.gov.eg](mailto:t.vicechair@nrea.gov.eg)  
[salah.abououf2015@gmail.com](mailto:salah.abououf2015@gmail.com)

- Offers will be delivered into two sealed separate envelops: the first one for the Prequalification and Technical offer and the other one for the Financial offer at NREA premises not later than the deadline of offer submission at 12:00 noon.
- 
- This Tender is governed by NREA's Regulations for Procurement and contracts.

**هيئة تنمية واستخدام الطاقة الجديدة والمتجددة  
إعلان عن مناقصة لاختيار استشاري دراسة الجدوى الفنية  
والاقتصادية**

تعلن هيئة تنمية واستخدام الطاقة الجديدة والمتجددة عن طرح مناقصة عامة رقم "١" للعام المالي ٢٠١٧/٢٠١٨ لاختيار استشاري دراسة الجدوى الفنية والاقتصادية لمحطة انتاج الكهرباء من الخلايا الفوتوفلطية بقدرة ٥٠ ميغاوات بمنطقة الزعفرانة بمحافظة خليج السويس.

- جلسة فتح المظاريف الفنية الأحد الموافق ٢٠١٧/٩/٣، وسيتم رفض العروض التي تصل بعد الموعد النهائي.
- قيمة التأمين المؤقت مبلغ ٤٠٠٠ دولار أمريكي.
- قيمة كراسة الشروط ٢٠٠ دولار أمريكي تسدد نقداً أو بشيك مقبول الدفع.
- تطلب النسخة الإلكترونية من كراسة الشروط والمواصفات بطلب بإسم المحاسبة/ مدير إدارة المشتريات علي العنوان التالي:-  
شارع دكتور إبراهيم أبو النجا - إمتداد عباس العقاد - حي الزهور - مدينة نصر - القاهرة  
فاكس: (٢٠٢) ٢٢٧١٧١٧٣  
تليفون: ٢، ٣، ٤، (٢٠٢) ٢٢٧٢٥٨٩١

أو عبر ارسال صورة من ايصال الدفع للبريد الإلكتروني:

[t.vicechair@nrea.gov.eg](mailto:t.vicechair@nrea.gov.eg)  
[salah.abououf2015@gmail.com](mailto:salah.abououf2015@gmail.com)

- يقدم العطاء في مظروفين مغلقين أحدهما لسابقات الخبرة والعرض الفني والآخر للعرض المالي، وتسلم العطاءات بالمبني المالي والإداري بمقر الهيئة بالعنوان عاليه وذلك في موعد اقصاه الثانية عشر ظهر اليوم المحدد لفتح المظاريف الفنية.
- تسري علي هذه المناقصة أحكام لائحة المشتريات والعقود الخاصة بالهيئة.

البنك المركزي المصري  
القاهرة

الرجاء عند الرد ذكر رقم/  
عزالة موحدة

الإدارة العامة للعمليات الخارجية  
القاهرة في : ٢٠٠٨/٨/٢٧

السادة / هيئة تنمية واستخدام الطاقة الجديدة و المتجددة  
وزارة الكهرباء و الطاقة  
ص.ب ٤٥٤٤ مكتب بريد مساكن ضباط الصف  
بالحي السادس - مدينة نصر / القاهرة

تحية طيبة وبعد،،  
نتشرف بالإفادة أنه عند إجراء أي تحويل لصالح هذا الحساب يكون كالآتي :-

BANK NAME : ARAB AFRICAN INTERNATIONAL BANK  
CAIRO  
SWIFT BANK CODE : ARAIEGXXXX  
A/C NO : 6003364021  
BEN BANK NAME : CENTRAL BANK OF EGYPT  
SWIFT BANK CODE : CBEGEGXXXX  
BENEFICIARY CUST NAME ; يكتب اسم الجهة باللغة الإنجليزية

A/C : USD 4082176178  
EUR 4082176165

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،

المدير المساعد